

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/258

「全方位學習:香港中華文化萬里行」參觀香港故宮文化博物館活動

敬啟者:

本校參與「全方位學習:香港中華文化萬里行」計劃,讓中三學生參觀香港故宮文化博物館並完成專題研習,以助其增廣見聞,了解中華文化之精粹。

日期:3月27日(星期四)

活動地點:香港故宮文化博物館活動時間:14:20-16:30(暫定)

回程抵校:約下午5時(視乎交通情況)

備註:1. 本校將安排旅遊巴士來回接送師生往返本校和活動地點;

2. 是次活動中三學生須出席,如因遲到或其他原因而無法出席活動,學生必須留校於圖書館進行學習活動,直至整體隊伍完成活動回校上課為止。

如有查詢,請致電 2461 1555 與黃紀政老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月十九日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/258 "Hong Kong Chinese Culture Exploration": Visit Hong Kong Palace Museum

Dear Parents/ Guardians,

Our school is participating in the "Comprehensive Learning: Hong Kong Chinese Culture Exploration" program. This program aims to broaden the horizons of our Form 3 students by allowing them to visit the Hong Kong Palace Museum and complete a related project, fostering their understanding of the essence of Chinese culture.

Date: March 27th (Thursday)

Location: Hong Kong Palace Museum

Time: 2:20 PM - 4:30 PM (tentative)

Return to School: Approximately 5:00 PM (depending on traffic conditions)

Remarks:

- 1. The school will arrange coach transportation for teachers and students to and from the venue.
- 2. Attendance is mandatory for all Form 3 students. Those who are late or unable to attend the activity for any reason must stay at school and engage in study activities in the library until the group returns for regular classes.

For any inquiries, please contact teacher Mr. Wong Kei Ching at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal